
BRM.0012.3.2.2019           

 

Protokół nr 3/2019 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 lutego 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.15 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska       – Przewodnicząca Komisji 

2. Magdalena Łośko      – Członek Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak       – Członek Komisji 

4.  Maciej Basiński      – Członek Komisji 

 

Na Komisję spóźnił się radny: Jacek Tarczewski (godz.9.05) 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 

2. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej                         

i Nieruchomości. 

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 2 posiedzenia Komisji. 

4. Ocena funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne 2018/2019. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie Protokołu nr 2 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Ocena funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne 2018/2019. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa:  

Przedstawiła materiał, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Wiem, że taki program ma również Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska, czy te 

programy można łączyć ze sobą?  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Z tego co wiem, ten program jest teraz zawieszony i już nie przyjmują wniosków.             

Na pewno ten program będzie wznowiony. Różnica jest bardzo duża w tych programach. 

My mamy po wykonaniu zadania, przedstawieniu faktur, a tam jest przed wykonaniem 

zadania. Wniosek składa się w Funduszu, który daje 2 tysiące złotych i gmina  również         

2 tysiące złotych. My dajemy 7 tysięcy złotych. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Czyli Fundusz daje 2 tysiące złotych, a gmina do tego może dołożyć 2 tysiące złotych? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Tak. Nasi mieszkańcy są chętni na wymianę na piece ekologiczne. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Czy mamy środki pieniężne, aby te wszystkie wnioski rozpatrzyć pozytywnie? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Myślę, że nie wystarczy. Tego zawsze będzie za mało.  
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ile tych wniosków jesteśmy w stanie rozpatrzyć pozytywnie? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

To jest różnie. My mamy dotację do 50%, ale nie więcej niż 7 tysięcy złotych. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

A na wielorodzinne jakie są dotacje? 
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Na wielorodzinne mamy 20 tysięcy złotych.  
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Jeżeli w tym roku nie dostaną dotacji, to w przyszłym roku mogą się ubiegać ponownie? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Wniosek będą musieli złożyć na nowy rok budżetowy. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Czy prowadzicie statystyki, na jakich osiedlach tych wymian jest najwięcej? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Nie prowadzimy, ale jeżeli Pan by chciał to przedstawię takie zestawienie. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Nie ma takiej potrzeby. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Na jakim osiedlu jest największe zainteresowanie? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Trudno mi jest powiedzieć w tej chwili. Mamy wnioski na domki jednorodzinne, na 

wielorodzinne jeszcze nie mamy żadnego wniosku. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Czy Państwo, jako Wydział wchodziliście w jakieś relacje z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Już na to pytanie odpowiedziałam Pani radnej. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Tam jest możliwość, że oni przeszkolą osoby? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

My jesteśmy przeszkoleni. Z Urzędu jest Pan Michał Jaśtak. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Można było by mieszkańcom podpowiedzieć, że Polska Spółka Gazowa jest otwarta na 

przyłącza gazu. Mają plany rozwoju, aby zrobić przyłącza, tam gdzie jeszcze gaz nie 

dotarł. Jest to źródło, z którego warto skorzystać. 
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Magdalena Łośko – Członek Komisji:  

Mieszkańcy osiedla Mątwy podejmowali takie rozmowy. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Z deklaracji, nie wszyscy byli tam chętni do przyłączenia.  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Jeżeli chodzi o ulicę Słoneczną, gdzie ma powstać ta nić to niestety w tym roku nie będzie 

zrobione.  
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

To w roku 2019 nie będzie zrobione? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska             

i Rolnictwa: 

Ci mieszkańcy nie zdążą się podłączyć, najpierw będzie zrobiony gazociąg. Mamy teraz 

22 wnioski, ale w przyszłym roku też będą mogli złożyć.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 2/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu dokumentu pn. „Ocena 

funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne 2018/2019”. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Adama 

Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego? 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Czy robimy to własnymi siłami we własnym zakresie, czy zlecamy to firmie zewnętrznej? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Własnymi siłami. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Czyli koszty są znikome? 
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak, koszty są znikome. Niestety skutki finansowe planu to musimy zlecić specjaliście          

z uprawnieniami, ale pozostałe prace we własnym zakresie. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Czy ten wnioskodawca coś wnosi?  
 

Romuald Kaiser– Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Nie, ma takiej podstawy do finansowania. Koszty ponosi gmina. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

To może nie czekać na wnioskodawcę, może jak już przystępujemy do takich prac to 

pomyśleć trochę perspektywicznie. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Wnioskodawca wnioskuje o jedną działkę, a my już chcemy objąć taki teren już szerzej. 

Również podejmujemy takie inicjatywy we własnym zakresie.  
 

Innych pytań nie było. 
   
Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego?? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 3/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Adama Poszwińskiego i Józefa Ulatowskiego?  
 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


